

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MARCH 9, 1978

(4)

[Text]

The Special Joint Committee of the Senate and of the House of Commons on the National Capital Region met at 10:02 o'clock a.m., this day, the Joint Chairman, Senator Jean Marchand, presiding.

Members of the Committee present:

Representing the Senate: The Honourable Senators Bélisle and Marchand.

Representing the House of Commons: Messrs. Baker (*Grenville-Carleton*), Clermont, Darling, Francis, Gauthier (*Ottawa-Vanier*), Harquail, Isabelle, Poulin and Mrs. Pigott.

In attendance: Mr. John Christopher, Research Branch, Library of Parliament.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to the review of matters bearing upon the development of the National Capital Region. (*See Minutes of Proceedings, Tuesday, February 28, 1978.*)

The future programme of the Committee and a Draft Report to the Houses were discussed.

At 11:00 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le cogreffier du Comité

J. M. Robert Normand

Joint Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 9 MARS 1978

(4)

[Traduction]

Le Comité mixte spécial du Sénat et de la Chambre des communes sur la région de la Capitale nationale se réunit aujourd'hui à 10 h 02 sous la présidence du sénateur Jean Marchand (coprésident).

Membres du Comité présents:

Représentant le Sénat: Les honorables sénateurs Bélisle et Marchand.

Représentant la Chambre des communes: MM. Baker (*Grenville-Carleton*), Clermont, Darling, Francis, Gauthier (*Ottawa-Vanier*), Harquail, Isabelle, Poulin et M^{me} Pigott.

Aussi présent: M. John Christopher, Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi portant sur l'examen des questions ayant trait à l'aménagement de la Capitale nationale. (*Voir procès-verbal du mardi 28 février 1978.*)

Les prochains travaux du Comité et un projet de rapport à la Chambre sont étudiés.

A 11 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.